

SCSG Old Girls Association booth at 2026 Fun Fair - Pre-order Hand-made Cookies

Dear St. Catharine's Alumni,

St. Catharine's School for Girls Old Girls Association is going to launch a booth at the upcoming 2026 Fun Fair on Saturday, 7 March from 12:00 to 16:15. Hand-made cookies will be sold.

The committee members of the SCSG Old Girls Association (2025-2027) will join hands with Mrs. Yeung Yeung Wai Yi to prepare hand-made cookies. It is delighted to inform you that there would an early-bird discount price for purchasing a set of 5 cookies, with patterns included a school badge, "SCSG", "Brave", "Gentle" and "Sincere". Details are as follows:

- (1) Deadline for pre-order: **on or before Wednesday, 25 February 2026**
- (2) Price: HK\$45 for a set of 5 cookies (on-site price: HK\$50)



- (3) Date for collection: 2026 Fun Fair (Saturday, 7 March 2026 from 12:00 to 16:15)
- (4) Venue for collection: SCSG Old Girls Association's booth at the School Hall
- (5) Payment: complete the attached [Google Form](#) and submit payment by **Wednesday, 25 February 2026**.

We look forward to seeing you at our booth.

Should you have any queries, please feel free to send us email at scsgoldgirl@scsg.edu.hk

Yours sincerely

Lam Wai Kuen, Mariana

Chairlady, St. Catharine's School for Girls Old Girls' Association (2025-2027)

聖傑靈女子中學舊生會—2026 樂意日預購手作曲奇

親愛的校友：

聖傑靈女子中學舊生會將於二零二六年三月七日（星期六）中午十二時至下午四時十五分於樂意日攤位售賣特色自製曲奇。

應屆（2025-2027）聖傑靈女子中學舊生會幹事將與楊楊惠儀老師攜手製作特色曲奇。曲奇將以一套五款的形式售賣，款式包括學校校徽、「SCSG」、「Brave」、「Gentle」及「Sincere」。我們特為舊生設有早鳥優惠。詳情如下：

- (1) 預售截止日期：二零二六年二月二十五日（星期三）或以前
- (2) 早鳥售價：每盒五款為港幣 45 元（如在 2026 樂意日當天購買，售價為港幣 50 元）



- (3) 取貨日期：2026 樂意日（二零二六年三月七日（星期六）中午十二時至下午四時十五分）
- (4) 取貨地點：設於學校禮堂的聖傑靈女子中學舊生會攤位
- (5) 付款方法：請於二零二六年二月二十五日（星期三）或之前填妥附上的 [Google Form](#)，並提交付款證明。

期待與你在我們的攤位見面！

如有查詢，歡迎電郵至 scsgoldgirl@scsg.edu.hk。

2025-2027 年度聖傑靈女子中學舊生會主席
林慧娟